DULWICH INTERNATIONAL | ZHUHAI | HIGH SCHOOL

珠海德威国际课程高中项目



DHZH ADMISSIONS EVENTS 珠海德威招生活动 2024年





Official Wechat 珠海德威微信公众号





Virtual Campus Tour 扫码"云探校"

GRADUATE WORLDWISE.TM

Admissions Criteria 招生标准

Our school is open to the students who are age from 14–18 years old from around the world. We are looking for the "Best fit students, Best fit families" to join Dulwich Zhuhai. For all new students our admissions team will guide you on our application process and conduct a series of admissions test and interviews to ascertain and explore the student's language level, academic achievement, extra-curriculum and what are the core value that the students can bring to Dulwich.

Please contact our admissions team or reach out by Wechat account and our school website to book the campus tour. Contacts can be found at the back cover of this flyer. Thank you for your interest in Dulwich Zhuhai, we look forward to meeting you in person.

德威珠海招收中外籍及港澳台地区学生满14岁均有资格参加入学考试。珠海德威邀请"最匹配的学生与最匹配的家庭"加入德威大家庭。申请过程由招生办提供所需的招生流程以及一系列的招生测试与面试了解每个学生的语言能力,学术成就,课外活动以及学生能为珠海德威带来的核心价值。

了解珠海德威请致电招生办,或关注微信公众号和登入珠海德威网页预约参观。联系方式请参照本宣传单张背面。感谢您关注珠海德威,我们期待与您面对面交流。

DULWICH ZHUHAI OPEN DAY

珠海德威校园开放日

2024/03/09 (Sat)

Our annual "Open Day" is well-designed for prospective students and parents who are interested in enrolling in Dulwich Zhuhai. The event offers an inclusive experience of our campus life with a series of different activities, including Introduction of our rigorous holistic education and admissions criteria, Taster Lessons, Subject Display and Campus Tour, as well as the opportunities to have face-to-face engagement with our enrolled students and parents, our Senior Leadership Team and Admissions Team.

一年一度的珠海德威校园开放日面向意向报读珠海德威的学生及家长开放。您将通过参与一系列精心设计的活动,近距离领略我们独特的校园生活。当天安排将涵盖严谨的全人教育体系及招生细则介绍,学科试听课,学科展示会和深度校园参观等。您还将有机会与在读学生及家长,管理层及招生团队进行面对面交流。

Admission Presentation

Taster Lessons

Subject Display

Campus Tour

招生说明会 学科试听课 学科展示会 校园参观



Register for Open Day 扫码报名校园开放日

ENTRANCE EXAMINATION 24-25学年新生入学考试

Parents can apply through the school website or Wechat official account "Dulwich Zhuhai 珠海德威" to submit the application form. Admissions fee (600 RMB/each student) is non-refundable. The application documents are required to be submitted before the assessment, original copies must be available if required.

- Copy of last two-or three-years academic reports (affixed with the school official seal)
- Copy of applicant's ID/passports and home-visit permit (Valid documentation)
- Other documents such as recommendations letters, certificates of personal's skill, language level and artworks.

通过学校微信公众号 "DulwichZhuhai珠海德威"或官网申请,并缴纳费用。一旦缴纳申请费用(600元/位),恕不退还。在考试前需按照要求递交相关书面材料,需要时学校会要求出示原件。需提交:

- 最近两年或三年在校成绩或中考成绩(需要学校公章)
- 申请人身份证或有效期护照,港澳台身份证复印件
- 有助于了解申请人有关资料(复印件)如学校推荐信,各类特长证书,个人作品,语言水平证书等。

Examination Subjects 入学考试科目

The entrance examination by online test, includes Maths, English and Patterns/ Non-verbal and interview session by academic teachers. It will take about 1 hour and 20 minutes. 入学测试包含线上英文,数学,模型/非语言类水平内容以及学术部门教师一对一面试。考试时间为1小时20分钟。

Examination Schedules 入学考试时间表

2024/03/16 (Sat) 2024/04/13 (Sat) 2024/05/11 (Sat) 2024/07/02 (Tue) 2024/07/06 (Sat) The Entrance Examinations for SY24-25 will take place on March 16, April 13, May 11, July 2 and July 6, 2024 at our Campus in Hengqin.

珠海德威招生入学考试将于 2024年3月16日、4月13日、 5月11日、7月2日以及7月6日 在本校进行。



Register for Entrance Exams 扫码报名入学考试

CURRICULUM

课程设置

IGCSE

IGCSEs are the leading international qualification for students looking to attend an international university. The IGCSE programme lasts for one or two years, depending upon the qualifications of the student.

IGCSE课程是世界领先的国际课程体系,其证书广受海外众多大学的高度认可。根据学生的具体情况,我校的IGCSE课程一般为期一至两年。

<u>A Level</u>

A-Level stands for Advanced Level, and is a two-year course. A-Levels are recognised and highly valued by universities worldwide.

A-Level是普通中等教育证书考试高级水平课程,这是一个为期两年的A Level学习课程。A-Level被全世界大学认可,而且受到大学的高度评价。

Scan to download IGCSE Options Guide 扫码下载 珠海德威IGCSE课程简介



Scan to download
A Level Curriculum Guide
扫码下载
珠海德威A Level课程简介



C Admissions 招生办: 86-756-8693133 / 18923392863 / 18923361453

 No 29, Hongjing Road, Guangdong-Macao in-depth cooperation zone in Hengqin 广东省横琴粤澳深度合作区红景道29号

admissions.dhzh@dulwich.org zhuhai-high-school.dulwich.org

You are welcome to contact our Admissions team for detail arrangement, or scan the QR codes on this Flyer or visit our official Wechat (ID: DCIHSP_ZH) to sign up for our events.

欢迎咨询招生办获得招生详情,或扫描本宣传单张的二维码或关注 "DulwichZhuhai珠海德威" 微信公众号报名招生活动。